

理工研究國際期刊

第十五卷 第一期

中文目次

基於深度學習影像辨識技術之輪胎檢測系統的設計與實現蔣銘倫、邱俊銘、林俊毅、丁宏銘、楊敦元、梁家銘、陳建志	1
一個固定電壓伏安法檢測咖啡因感測器之電化學分析儀設計張勝傑、黃俊岳	19
一個線性掃描伏安法檢測咖啡因感測器之電化學分析儀設計林延勳、黃俊岳	41
使用比例微分控制器並以單晶片實現之旋轉式倒單擺控制林慶軍、黃俊岳	57
具相位補償機制之高性能定向耦合器許志維、陳映蓁	91
利用非對稱倒 L 型多模態波導干涉儀設計寬頻極化分光器許志維、黃士鈞	103
S 型彎曲的同步耦合效應研究許志維、葉崑堃	115
最佳化時間和重量限制下之物流路線高啟洲、陳振豪	127

International Journal of Science and Engineering
Volume 15, NO.1
CONTENTS

Design and Implementation of Tire Inspection System based on Deep Learning Image Recognition TechnologyMing-Lun Jiang, Jun-Ming Chiu, Jun-Yi Lin, Hong-Ming Ding,Dun-Yuan Yang, Jia-Ming Liang, Jen-Jee Chen	1
Design of a Constant Voltage Voltammetry Potentiostat for Caffeine Sensors Sheng-Jie Chang, and Chun-Yueh Huang	19
Design of a Linear Sweep Voltammetry Potentiostat for Caffeine SensorsTing-Xun Lin, and Chun-Yueh Huang	41
Rotary Inverted Pendulum Control by using a Proportional Derivative Controller and Developed by using a Microcontroller Ching-Chun Lin, and Chun-Yueh Huang	57
High Performance Directional Coupler with Phase CompensationChih-Wei Hsu,and Yin-Chen Chen	91
Broadband polarization beam splitter based on an asymmetric multimode interferenceChih-Wei Hsu,and Shih-Chun Huang	103
Research on synchronous coupling effect of S-bendHsu Chih-Wei, and Yeh Tuan-Chin	115
Optimal Logistics Route with Time and Weight ConstraintsChi-Chou Kao, and Zhen-Hao Chen	127